
ایرانی  پیشکسوت  خواننده   
گفت: منهای تعداد انگشت شمار، 
باقی خوانندگان اصلا خوانندگی 
کار  اصول  چون  نیستند،  بلد 
را نمی دانند. خوانندگان جدید 
تصور می کنند خواندن به همین 
سادگی است و همین می شود که 
اثرشان حتی در ذهن نمی ماند 
چون نه ملودی، ملودی است و 
نه شعر، شعر. بهرام حصیری در 
گفت وگو با »ایرنا« در مورد وضعیت 
خوانندگی در روزگار معاصر، بیان 
از خوانندگان  داشت: بسیاری 
اصول کار را نمی دانند. اصول کار 
را دانستن لزوما به این معنا نیست 
که فرد آکادمیک خوانده باشد اما 
مساله این است که عمده افرادی 
که امروز خود را خواننده می دانند 
رسم و راهکار را نمی دانند. در 
سه  دو  و  نشسته  فامیل  جمع 
آهنگ از خوانندگان دیگر خوانده 
و چندنفر کف زده اند و به این باور 
رسیده اند که خواننده هستند و 
به سرعت می روند پول زیادی به 
یک آهنگساز می دهند، شاعری 
هم در این میان وجود ندارد و این 
گونه افراد برای شعر سراغ آدم های 
خواننده  می روند.  برویی  بزن 
اظهار  عشق«  »صدای  آلبوم 
داشت: همیشه گفته ام که کار اگر 
می خواهد موفق شود، آهنگساز، 

خواننده و شاعر باید بدانند چه کار 
می کنند و در تخصص خود کار 
کشته باشند. صدا ژنتیکی است 
اما می شود آن را به مرور زمان با 
آموزش اکتسابی کرد، یعنی اصول 
و فرمول موسیقی را تعلیم ببینند و 
سراغ چهار استادی که دستشان 
به دهنشان می رسد و در این 
تخصص کارکشته هستند، بروند. 
حصیری تصریح کرد: ولی برخی 
خوانندگان جدید تصور می کنند 
خواندن به همین سادگی است و 
همین می شود که اثرشان حتی 
در ذهن نمی ماند چون نه ملودی، 
ملودی است و نه شعر، شعر. وی 
افزود: ما در ادبیات مان شاعران 
قدر قدرتی مانند سعدی، حافظ 
و مولانا، عطار، وحشی بافقی و 
بسیاری دیگر داشته ایم، ولی در 

از  بیش  که  جدید  خوانندگان 
دوهزار نفر هستند کمتر دیده ام 
که از این اشعار غنی استفاده شود. 
خواننده هرچقدر خوب بخواند و 
نوازنده هرچقدر که خوب بنوازد 
نشاط  با  درونی  احساس  باید 
داشته باشد، ویولونی که آرشه 
می خواهد  که  تاری  می کشد، 
زخمه بزند باید با احساس باشد 
یا من به عنوان خواننده ای که 
می خواهم پشت میکروفن بروم 
باید با تمام وجود شعر را درک و 
حفظ کنم تا بتوانم کار درست و 
حسابی را انجام بدهم. خواننده 
آلبوم »شور عاشقانه« تصریح کرد: 
همیشه در مصاحبه هایم توصیه 
کرده ام که جوانان، من اگر انتقادی 
می کنم هدفم این نیست که جلوی 
پیشرفت شما را بگیرم، بلکه انتقادم 

سازنده است و کارهایی که من 
دهید،  انجام  می گویم  شما  به 
گذشته  در  که  بوده  چیزهایی 
به ما تفهیم شده است؛ استادان 
بزرگ تجارب زیادی داشته اند که 
ما نزد آنها رفتیم و موسیقی را یاد 
گرفتیم و باید از این پتانسیل ها 
)لزوما مالی نیست( بهره برداری و 
کار را بهینه سازی کرد. حصیری 
تاکید کرد: به همین دلیل همیشه 
گفته ام برای خواننده شدن باید راه 
و رسم آن را آموخت، تعلیم آواز 
دید و نزد استادان خوب رفت. وی 
بیان کرد: کارهایی را دارم و گه گاه 
می کنم،  کار  با صداوسیما هم 
اما نه به سیاق سابق چون امروز 
متاسفانه انگیزه لازم نیست؛ در 
۴، ۵ سال اخیر دو سه آلبوم آماده 
کرده ام اما با شرایطی که هست 
نمی شود منتشر کرد؛ بسیار برای 
این کارها هزینه شده است اما وارد 
بازار که شود دانلود غیرقانونی و 
کپی و مواردی از این دست هست. 
خواننده آلبوم »جان عاشق« ادامه 
داد: ما نمی خواهیم جیب مان را 
به خاطر این موضوع پر پول کنیم 
و مساله معنویت و دوست داشتن 
مردم قطعا در اولویت است اما این 
موضوع برای من مهم است که 
کسانی که طرفدار من هستند این 
اثر از راه درست به دستشان برسد.
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 کارگردان »سرهنگ ثریا« گفت: فیلم بعدی ام، 
فیلم سختی است و همچنان در مراحل تحقیق 
هستیم که هنوز تمام نشده است. فیلمی سخت 
در کشتی و دریا که هر وقت به فیلمنامه قرص و 
محکمی برسیم شروع خواهیم کرد. لیلی عاج در 
گفت وگو با »ایرنا« اظهار داشت: مهمترین چیز 
این است که فیلمنامه کم غلط   تر و بدون لکنت 
داشته باشم. این برای من خیلی مهمتر است. 

برنده سیمرغ بلورین گوهرشاد چهل ویکمین 
جشنواره بین المللی فیلم فجر درباره کارهای 
فیلمسازان زن در سینمای ایران گفت: من وقتی 
به پشت سر و فعالیت فیلمسازهای زن نگاه 
می کنم واقعا به همه افتخار می کنم. به نظرم تعداد 
فیلمسازهای زن کم است اما آثارشان قابل تامل 
است که چیزی مسرت بخش است. او درباره ظهور 
کارگردان های زن در سینمای ایران و این که 

آیا فیلمسازهای زن در پرداخت به مسائل زنان 
موفق تر از مردان عمل کرده اند؟ افزود: اینکه 
بگوییم زنان در پرداختن به مسائل زنانه در فیلم ها 
موفق ترند گزینه نادرستی است چرا که خیلی از 
فیلم ها مانند آثار داریوش مهرجویی با محوریت 
زنان جزئیات قابل تاملی دارد. عاج تصریح کرد: 
اینکه چون صرفا فیلمساز، زن باشد در پرداخت به 
موضوعات زنانه موفق باشد گزاره نادرستی است.

لیلی عاج: 
 دنبال فیلمنامه بدون لکنت ام

 تور علیرضا قربانی 
به کانادا رسید

 مهدی جوادی: 
پیشنهاد تغییر دبیر جشنواره 

کودک را خودم دادم
 سیدمهدی جوادی که پیش از این حکم 
دبیری سی وپنجمین دوره جشنواره فیلم های 
کودکان و نوجوانان را دریافت کرده بود، درباره 
انتصاب مجید زین العابدین به این سمت، 
توضیحاتی ارائه کرد. سیدمهدی جوادی 
مدیرعامل سابق بنیاد سینمایی فارابی که 
سال گذشته حکم دبیری سی وپنجمین 
جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان را از محمد خزاعی دریافت کرده بود، 
پس از انتصاب مجید زین العابدین به همین 
سمت، در گفت وگو با »مهر« درباره دلایل 
این جابه جایی مسئولیت توضیح داد: انتصاب 
مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی به دبیری 
جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان یک 
سنت ساختاری است و نکته آن هم این است 
که برگزاری این جشنواره، به شدت متکی بر 
ظرفیت های داخلی بنیاد فارابی است. وی 
افزود: از این منظر انتقال دبیری جشنواره 
فیلم های کودکان و نوجوانان، همزمان با 
تغییر مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی قطعا 
تصمیم درستی است و موجب تقویت کیفیت 
برگزاری این رویداد می شود. جوادی گفت: 
تا زمانی که این مسئولیت را داشتم، تلاش 
کردیم کارها به بهترین شکل پیش برود. من 
در مراسم تودیع خود در بنیاد فارابی هم تأکید 
کردم که مدیریت مانند دوی امدادی است و 
هر مدیر کارها را تا مرحله ای پیش می برد و آن 
را به بعدی واگذار می کند. بنده هم تا روزی 
که در این سمت وظایفی را برعهده داشتم، 
نسبت به پیش برد برنامه ها اقدام کردم و 
امروز هم خوشحالم که جشنواره کودک با 
ورود آقای زین العابدین تقویت می شود و 
ان شاءا... شاهد برگزاری رویداد باکیفیتی 
خواهیم بود. وی افزود: از آنجایی که جشنواره 
فیلم های کودکان و نوجوانان رویدادی است 
که در ساحت مدیریتی در میان بنیاد فارابی 
و شهرداری اصفهان، برای آن تصمیم گیری 
می شود، ایجاد یک ضلع سوم برای جشنواره 
به اسم دبیر، به صلاح این رویداد نیست و 
به همین دلیل هم پیشنهاد خود من هم به 
دوستان این بود که این سنت توأمان بودن 
مدیرعاملی فارابی و دبیری جشنواره را حفظ 
کنند تا خدای نکرده اصل برگزاری این رویداد 
دچار آسیب نشود. سی وپنجمین جشنواره 
بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
از تاریخ ۱۰ مهرماه تا ۱۶ مهرماه ۱۴۰۲ به 
دبیری مجید زین العابدین در اصفهان برگزار 

می شود.

 وزارت دفاع تایوان می گوید: در ۲۴ ساعت گذشته، 
37 جنگنده و 7 ناو چینی را در حال گشت زنی در 
اطراف تایوان رهگیری کرده است. به گزارش فارس، 
وزارت دفاع تایوان )شنبه 3۱ تیرماه( اعلام کرد که 
در بامداد روز جمعه ۲۱ ژوئیه 3۰ تیرماه تا صبح شنبه 
۲۲ ژوئیه 3۱ تیرماه، 37 هواپیمای نظامی چین و 
7 کشتی نیروی دریایی چین را در اطراف تایوان 
شناسایی و رهگیری کرده است. در بحبوحه تشدید 
تنش ها میان تایوان و چین در پی اقدامات تحریک آمیز 
برخی کشورهای غربی از جمله ایالات متحده آمریکا 
در ترغیب جزیره تایوان به تقابل با چین، تقریبا در 
حدود یکماه اخیر، جنگنده ها و کشتی های جنگی 
چین در اطراف تایوان گشت زنی کرده اند. براساس 

گزارش تایوان نیوز، وزارت دفاع تایوان اعلام کرد که 
37 هواپیمای نظامی نیروی هوایی ارتش آزادیبخش 
خلق چین و 7 کشتی نیروی دریایی ارتش آزادیبخش 
خلق چین در اطراف تایوان شناسایی شده است که 
از این تعداد، ۲۲ جنگنده از خط میانی تنگه تایوان 
عبور کردند یا این که وارد بخش های جنوب غربی، 
جنوب، جنوب شرقی و شرق منطقه شناسایی پدافند 
هوایی تایوان )ADIZ( شدند. بر اساس این گزارش، 
هواپیماهای رهگیری شده در منطقه شناسایی پدافند 
هوایی تایوان شامل 8 جنگنده جی۱۰- چنگدو، ۶ 
جنگنده جی۱۶- شنیانگ، دو بمب افکن اچ۶- شیان، 
یک جنگنده ضدزیردریایی »وای- 8شانشی«، یک 
پهپاد شناسایی »گوئیژو دابلیو زد- 7«، یک پهپاد »تی 

بی۰۰۱-«، یک هواپیمای هشدار و کنترل سریع »کی 
جی۵۰۰- شانشی« و یک بالگرد جنگی ضدزیردریایی 
»هاربین زد- ۹« می شده است. وزارت دفاع تایوان گفته 
است که جنگنده های تهاجمی جی۱۰- از بخش های 
شمالی، مرکزی و جنوبی خط میانی عبور کرده اند. و 
پهپاد تی بی۰۰۱- و وای- 8 ای اس دابلیو از بخش 
جنوبی خط میانی عبور کرده و وارد بخش جنوب غربی 
منطقه شناسایی پدافند هوایی تایوان شدند. علاوه بر 
این، وزارت دفاع تایوان می گوید که هشت ناو چین نیز 
برای انجام گشت زنی آمادگی رزمی مشترک به همراه 
هواپیماهای نظامی چین در اطراف تایوان مستقر 
شده بود. تایوان بخشی از چین محسوب می شود که 

ادعا های جدایی طلبانه دارد. 

 نخست وزیر ارمنستان با اشاره به تشدید تنش ها 
میان جمهوری آذربایجان و ارمنستان از احتمال بروز 
یک درگیری جدید بین ۲ کشور خبر داد. »نیکول 
پاشینیان« هشدار داد در صورتی که دو کشور جمهوری 
آذربایجان و ارمنستان نتوانند در خصوص یک معاهده 
صلح به توافق برسند، »بسیار محتمل است« که یک 
درگیری جدید بین دو کشور رخ دهد. وی گفت: »تا 
زمانی که معاهده صلح امضا نشده و چنین معاهده ای 
به تصویب پارلمان های دو کشور نرسیده باشد، البته 
احتمال وقوع جنگ )جدید( )با جمهوری آذربایجان( 
بسیار زیاد است.« روز چهارشنبه هفته گذشته، 

رسانه های ارمنستانی فاش کردند که هنوز هیچ توافقی 
جهت تعیین مرز بین این کشور و جمهوری آذربایجان 
صورت نگرفته است. نخست وزیر ارمنستان همچنین 
در بخشی از مصاحبه خود باکو را به »نسل کشی« در 
منطقه قره باغ کوهستانی که نیروهای ارمنستان و 
جمهوری آذربایجان تاکنون دو بار بر سر کنترل این 
منطقه کوهستانی با یکدیگر جنگیده اند، متهم کرد. 
وی افزود: »این آماده سازی برای یک نسل کشی نیست، 
بلکه خود نسل کشی است که در جریان است.« پیش 
از این، »آرارات میرزویان« وزیر امور خارجه ارمنستان 
با بیان اینکه جمهوری آذربایجان در حال پاکسازی 

قومی در منطقه است از اعضای شورای امنیت سازمان 
ملل در زمینه ادامه مسدود شدن گذرگاه لاچین کمک 
خواست. باکو و ایروان مدت هاست که با پادرمیانی 
روسیه و اتحادیه اروپا در حال مذاکره هستند اما تاکنون 
نتیجه ای در بر نداشته و یکی از مهمترین مشکلات باقی 
مانده بابت مسیر مهم لاچین است که باکو آن را مسدود 
کرده و یا ایست بازرسی شدید را اعمال می کند. وزیر 
امور خارجه ارمنستان بیان داشت: »صلح باثبات در 
منطقه در صورتی امکان پذیر است که مسائل حقوقی و 
امنیت مردم قره باغ کوهستانی در چارچوب یک سازو 

کار بین المللی مورد توجه قرار گیرد.« 

گشت زنی 37 جنگنده چین در اطراف تایوان

نیکول پاشینیان: 
 وقوع یک جنگ دیگر بین ایروان و باکو محتمل است

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 کره شمالی چندین موشک کروز 
شلیک کرد

 کره شمالی در اقدامی که نتیجه تشدید تنش ها با آمریکا 
و متحدان این کشور است بامداد شنبه اقدام به شلیک 
چندین موشک کروز به سمت آب های غرب کره جنوبی کرد. 
خبرگزاری یونهاپ کره جنوبی گزارش داد: تعدادی موشک 
کروز حوالی ساعت ۴ صبح روز شنبه شلیک شدند. این 
جدیدترین اقدام موشک کره شمالی بعد از آزمایش موشکی 
روز چهارشنبه کره شمالی به شمار می رود که از شدت  
گرفتن تنش ها در رابطه پیونگ یانگ با آمریکا و کره جنوبی 
حکایت دارد. »کانگ سون-نم«، وزیر دفاع کره شمالی به 
آمریکا هشدار داده بود حضور زیردریایی هسته ای این کشور 
در کره جنوبی ممکن است زمینه های لازم را بررسی استفاده 
پیونگ یانگ از سلاح هسته ای را فراهم بیاورد. رسانه های 
آمریکا روز سه شنبه از پهلوگیری نخستین زیردریایی 
هسته ای ایالات متحده در کره جنوبی برای اولین بار طی 
چهار دهه گذشته خبر دادند. مطابق آن گزارش ها، این 
زیردریایی به نام »یو.اس.اس کنتاکی« در رویدادی نادر در 
»بوسان« توقف کرد. وزیر دفاع کره شمالی در واکنش به این 
تحول هشدار داد: »به ارتش آمریکا این واقعیت را یادآوری 
می کنم که نمایان شدن فزاینده زیردریایی هسته ای و 
سایر تجهیزات راهبردی جزو شرایطی است که در قوانین 
کره شمالی درباره سیاست نیروهای هسته ای استفاده از 
سلاح های اتمی را مجاز می کند.« تهدیدهای کره شمالی 
علیه آمریکا از ۱۰  روز پیش شدت گرفته است. در آن زمان، 
کره شمالی مدعی شد که جنگنده های نیروهای هوایی 
آمریکا چندین بار حریم هوایی این کشور بر فراز دریای 
شرقی را نقض کرده اند. وزیر دفاع کره شمالی هشدار داده 
اعزام زیردریایی هسته ای به شبه جزیره کره، شرایط »بسیار 
خطرناکی« ایجاد کرده و منطقه را »به آستانه درگیری 
هسته ای نزدیک تر می کند.« یو.اس.اس کنتاکی یکی 
از زیردریایی های مجهز به موشک بالیستیک هسته ای 
است که قادر به حمل ۲۰ موشک قاره پیما است. آمریکا 
و اعضای شورای امنیت سازمان ملل متحد از زمان اولین 
آزمایش اتمی کره شمالی در سال ۲۰۰۶ میلادی، چندین 
دور تحریم علیه کره شمالی وضع کرده اند. کره شمالی به رغم 
این تحریم ها بر تقویت توانایی نظامی خود برای مقابله با 
تهدید حضور نیروهای آمریکایی در منطقه تأکید کرده 
است. کره شمالی می گوید: تا زمانی که آمریکا به سیاست 
خصمانه خود برای براندازی نظام حاکم در پیونگ یانگ پایان 
ندهد از برنامه موشکی و هسته ای خود عقب نشینی نخواهد 
کرد. »فرانک آئوم«، کارشناس ارشد مسائل آسیا تصریح 
کرد که تهدید وزیر دفاع کره شمالی یکی از تفسیرهای 
ممکن از دکترین هسته ای کره شمالی است. طبق گفته این 
کارشناس، در دکترین هسته ای کره شمالی تصریح شده 
یکی از شرایطی که پیونگ یانگ می تواند از حمله هسته ای 
استفاده کند زمانی است که تشخیص داده شود حمله 
هسته ای یا غیرهسته ای از جانب دشمن قریب  الوقوع است.

 سرگئی ریابکوف:   

تحریمهایآمریکا،روسیهرامصممترمیکند
کوتــــاه

 معاون وزیر خارجه روسیه گفت: هدف آمریکا برای تضعیف 
مسکو از طریق اعمال تحریم ها تحقق نمی یابد و این اقدامات 
فقط سبب مصمم تر شدن مسکو خواهد شد. سرگئی ریابکوف، 
در گفت وگو با خبرگزاری »تاس« اقدام اخیر آمریکا در تحریم 
۵ بانک روسی را محکوم و اعلام کرد: هدف آمریکایی ها برای 
تضعیف روسیه محقق نخواهد شد. یابکوف گفت: »ما اینها 
)تحریم های آمریکا( را محکوم می کنیم و آنها را غیرقانونی 
می دانیم. تغییراتی که نویسندگان سیاست تحریم ها به دنبال 
آن هستند، محکوم به شکست است. این تحریم ها نتایج مدنظر 
کسانی که می خواهند روسیه را تضعیف کنند، به همراه نخواهد 
داشت.« دیپلمات ارشد مسکو با بیان اینکه مواضع آمریکا تنها 
باعث تقویت اراده روسیه برای حرکت به سمت آینده خواهد 
شد، »هم از نظر تحکیم جامعه )داخل روسیه( و هم دستیابی 

به تمام اهداف عملیات نظامی ویژه ای )جنگ اوکراین( که 
برای خود تعیین کرده ایم.« واکنش این مقام ارشد روسیه 
به اقدام روز پنجشنبه آمریکا در اعمال تحریم های تازه علیه 
روسیه است که بانک های »تینکوف، لوکوبانک، بانک تجاری 
اجتماعی سنت پترزبورگ و یونیستریم« را به فهرست سیاه 
تحریمی واشنگتن افزوده است. آمریکا به بهانه حمایت از 
اوکراین در جنگ این کشور با روسیه، کارزار اعمال فشارهای 
بی سابقه و تحریم ها علیه روسیه را در پیش گرفته است. 
آمریکایی ها همچنین ضمن به صف کردن متحدان اروپایی 
و غربی خود برای پیوستن به کارزار اقدامات ضدروسیه، 
فشارهای زیادی به کشورهای مختلف جهان شامل چین، هند 
و برزیل وارد کرده اند تا روسیه را منزوی کنند اما این کشورها 

تاکنون به فشارهای واشنگتن تن نداده اند.

 تاریخ دادگاه ترامپ تعیین شد
 یک قاضی فدرال آمریکا دستور داد تا جلسه 
دادگاه دونالد ترامپ، رئیس جمهوری سابق آمریکا 
در رابطه با نگهداری غیرقانونی اسناد محرمانه، در 
ماه می ۲۰۲۴ آغاز شود. به گزارش ایسنا، به نقل از 
خبرگزاری آناتولی، تاریخ ۲۰ می ۲۰۲۴ که توسط 
»آیلین کانن« قاضی آمریکایی مشخص شده هیچ 
ارتباطی با درخواست پیشنهادی تیم ترامپ برای 
تعویق برگزاری دادگاه به بعد از انتخابات ۲۰۲۴ 
ندارد. طبق دستور 7 صفحه ای که توسط این قاضی 
منتشر شده، گویا این دادگاه در آینده دو هفته طول 
خواهد کشید و از آنجا که سال ۲۰۲۴ زمان برگزاری 
انتخابات ریاست جمهوری ایالات متحده است، انتظار 
می رود که این دو هفته در اوج رقابت های انتخاباتی 
برگزار شود. آیلین کانن اظهار کرد: کشف و تحقیق 
این پرونده بسیار مفصل است و به زمان زیادی برای 
بررسی و تفحص و برگزاری یک محاکمه عادلانه 
نیاز دارد. همچنین ماهیت اسناد طبقه بندی شده 
چالش های بیشتری را برای این روند قانونی ایجاد 
می کند. قاضی کانن تاکید کرد: جلسه دادگاه دونالد 
ترامپ در ۲۰ می ۲۰۲۴ و جلسات مقدماتی مربوط 
به این پرونده در ۱۴ ماه می برگزار خواهد شد. ترامپ 
در تاریخ ۱3 ژوئن، در دادگاهی فدرال در شهر میامی 
ایالت فلوریدا، به اتهام جابه جایی اسناد فوق محرمانه 
و حساس دولتی محاکمه شد. وکلای ترامپ در این 
محاکمه، با دفاع از رئیس جمهوری سابق آمریکا او 
را بی گناه خواندند. ترامپ به 37 فقره »نگهداری 
غیرقانونی اسناد محرمانه و ایجاد اخلال در تلاش های 
دولت برای بازپس گرفتن این مدارک« متهم شده 
است. روزنامه نیویورک  پست پیش تر نوشته بود که 
دونالد ترامپ پس از محاکمه اش در ماه آوریل هم 
موفق شد ۱۰ میلیون دلار از حامیانش جمع آوری 
کند. رئیس جمهوری سابق آمریکا در آن دادگاه به 
اتهام »پرداخت حق السکوت به یک بازیگر فیلم های 
غیراخلاقی« محاکمه شده بود. ترامپ در همان ماه 
ژوئن در واکنش به انتشار کیفرخواست 37 ماده ای 
علیه خود، مدعی شد که حق داشته اسناد محرمانه 
آمریکا را نگه دارد و هیچ جرمی مرتکب نشده است. 
وی با بیان اینکه »هیچ چیز برای پنهان کردن« نداشته 
و با مقامات بی چون وچرا همکاری کرده است، گفت: 
»هیچ کس به من نگفته بود که حق ندارم اسناد 
شخصی را که با خود از کاخ سفید به عمارتم در 
مارالاگو ببرم«. ترامپ پس از اعلام نتایج انتخابات 
۲۰۲۰ آمریکا، مدعی وقوع »تقلب« در این انتخابات 
شد و اظهارکرد که جو بایدن، رئیس جمهوری کنونی 
پیروز واقعی نیست. او سپس طرفدارانش را تحریک 
کرد تا با حمله به ساختمان کنگره، از تایید نهایی 

نتیجه انتخابات توسط نمایندگان جلوگیری کنند. 

  علیرضا قربانی )خواننده کلاسیک 
ایرانی( از برگزاری جدیدترین تور 
کنسرت خود در نوامبر سالجاری 
)آبان ماه( در کانادا خبر داد و این 
هنرمند  این  که  است  حالی  در 
به تازگی چندین شب متوالی در 
کاخ سعدآباد تهران روی صحنه رفته 
بود. تور کنسرت های علیرضا قربانی 
از نیمه اردیبهشت ماه در شهرهای 
تبریز، رشت، گرگان، کرمان، یزد، 
شیراز، تهران و جزیره کیش آغاز 
شد و نخستین اجراهای آن ۱۶ و ۱7 
اردیبهشت ماه در سالن فخرالدین 
روی  گرگان  شهر  گرگانی  اسعد 
صحنه رفت. این خواننده از ادامه 
تور کنسرت های خود در خارج از 
کشور خبر داده و درباره این موضوع 
در صفحات مجازی نوشته است: 
»باعث افتخار است که بعد از تور 
کنسرت های ایران اکنون فرصتی 
دست داده تا در خدمت هموطنان 
عزیز در کانادا باشیم. این کنسرت ها 
در دو هفته اول نوامبر ۲۰۲۴ در کانادا 
برگزار خواهد شد. کنسرت ونکوور در 
سالن »ارُفیوم« در تاریخ ۵ نوامبر و 
کنسرت تورنتو در تاریخ ۱۱ نوامبر در 
سالن »مریدیان« برگزار خواهد شد. 
بلیت فروشی این کنسرت ها در تاریخ 
۲3 جولای ساعت 3 عصر به وقت 
محلی از سایت های اعلام شده آغاز 
خواهد شد. اطلاعات تکمیلی در مورد 
دیگر کنسرت های این تور در کانادا، 
استرالیا و اروپا به زودی اعلام خواهد 
تور کنسرت های  برگزاری  شد.« 
حاشیه  از  خالی  قربانی،  علیرضا 
نبود، حاشیه هایی از جاپارک های 
۲۰۰ هزارتومانی محوطه اطراف کاخ  
سعدآباد گرفته تا گرفتگی صدای او 

در کنسرتش.

تمایل شبکه 5 برای ساخت »پروانه«
 تهیه کننده مجموعه مستند تلویزیونی »پروانه« با اشاره 
به تجربه همکاری با لعیا زنگنه در تولید این مستند از تمایل 
برای تولید فصل سوم آن خبر داد. منا اورعی، تهیه کننده 
مستند »پروانه« که با صدای لعیا زنگنه و با محوریت زنان از 
شبکه پنج پخش شد، درباره این مجموعه گفت: از ما خواستند 
درباره زنان موفق و ایثارگر کار کنیم و اثری بسازیم اما فکر 
کردیم صرفا مستند پرتره نباشد و اتفاق متفاوتی را رقم بزنیم. 
وی با اشاره به ظرفیت نقاشی با شن و استفاده از آن در این 
برنامه یادآور شد: ما بودجه مستند بازسازی را نداشتیم، اما 
من از زمانی که کارهای فاطمه عبادی را با شن دیدم، دوست 
داشتم یکجا از این هنر استفاده کنم. بنابراین ایده ای دادم به 
شبکه پنج و بنیاد شهید که برنامه را سفارش داده بود و گفتم 
بخشی از خاطرات خانم ها را با نقاشی شن بازسازی کنیم. 
اورعی درباره همراهی لعیا زنگنه در این بخش هم بیان کرد: 
بخش نقاشی شن ها، نیاز به نریشن داشت که لعیا زنگنه برای 
گویندگی این متن ها انتخاب شد. او چند ماه بود که مادرش 
را هم از دست داده بود و خیلی همراه بود. صدایش هم بسیار 
روی متن ها و نریشن ها نشست. این تهیه کننده اضافه کرد: 
لعیا زنگنه در حین اجرا می گفت برخی کلمات را می خواهم 
عوض کنم من هم می گفتم تا وقتی به شاکله متن آسیبی وارد 
نشود، می تواند هرگونه که دلش خواست تغییر دهد و متن را 
از آن خود کند. خانم زنگنه بخش هایی را که تغییر می داد، 
برای بازبینی می فرستاد و بسیار هم علاقه مند به کار بود حتی 
می گفت حضوری می خواهد برای خوانش متن ها بیاید و من 

واقعا از این همکاری لذت بردم. 
  ساخت فصل سوم

 وی درباره ادامه ساخت مجموعه توضیح داد: ما تاکنون 
۲ فصل از این مجموعه را ساخته ایم که پخش فصل دوم 
به تازگی از شبکه پنج تمام شده است. تولید این مجموعه 
برای من تجربه جذاب اما به شدت سختی بود. مثلا از 3۰ 
قسمت فقط 3 سوژه یا سه قسمت ما از تهران بود و برای بقیه 
سوژه ها به شهرستان های مختلف رفتیم. سعی می کردم از 
یک شهرستان ۲ سوژه داشته باشیم که به لحاظ تولیدی 
بتوانیم کار را به پایان برسانیم. اورعی در پایان درباره ساخت 
فصل سوم تصریح کرد: فصل دوم حدود هشت ماه طول کشید 
اما همچنان علاقه مندم این مجموعه را تولید کنم، می دانم 
که شبکه هم پیگیر است اما خودم کمی درگیر فعالیت در 

حوزه های دیگر شدم و لازم است خودمان هم پیگیر شویم.
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